
Zápis ze 4.jednání komise pro životní prost

Přítomni:

Tomáš Berka
petra sekaninová
Markéta kozlová
Miroslav skarka
TaťánaUjháry
petr salamon
Martin Tvardek
Aneta kiszová

Omluveni:

Renáta Friedlová
Čestmír Jež

Program:

l, Zahájeni
2. Schválení programu jednání
J.
4.

5.

6.

Návrh blogu s ekologickou tématikou naší
Bleší trh
Přednáška na téma: ýznam staých odrůd
Přednáška kolem řeky Morávky - změna

7. Diskuze
8. Závěr

K bodu 1

4. jednání komise pro životní prostředí zahájilpředseda k

K bodu 2

Předseda komise představil návrh programu.

Komise schvaluje návrh jednání

Hlasovalo 8 pro, 0 proti, 0 se zdrželo

Bylo přijato usnesen í č.4l1

í konaného dne 15. 6.202:

Dobrá

pro krajinu izahrady

lse v 17:05.



K bodu 3

Člen komise Petr Salamon předslavil rámcový návrh na založení blogu s ekologickou
tématikou naší obce. Byly by zdt obsaženy napříkl ad zajimavé informace a čltínky o
ohráněných izemí, rostlin a živočichů, dále pak informace z činnosti spolků, jako jsou myslivci,
včelaři, zahrádkéři, ekologické orgafizacq přednášky s ekologickou tématikou, spolupráce se

základní školou, fotografie a další. Prozatím probíhá sběr informaci a v pruběhu ztíří bude
vytvořen prvotní návrh blogu.

Hlasovalo 8 pro, 0 proti, 0 se zdrželo

Bylo přijato usnesení č,4l2

K bodu 4

Ve dnech 30. ěervna až2. července2023 proběhne v areálu multifunkčního hřiště akce ,,Bleší
trh", pořádaný paní Kwaczkovol. Zanaší komisi byly vymyšleny tyto aktivity: Třídění odpadů
(Martin Tvardek, Tat'étnaUjhazy, Petra Sekaninová), poznávaěka rostlin, stromů a živoěichů
(Markéta Kozlová, Petr Salamon), sázení semínek do plastových kelímků od jogurtu (Tomáš
Berka). Členové si zajistí potřebné pomůcky a materiály pro tuto akci.

Hlasovalo 8 pro, 0 proti, 0 se zdrželo

Itylo přijato rrsnesení č.4/3

K bodu 5

Vúter! 27.6.2023 proběhne od 1]Z:OO vsále hasičské zbrojnice přednáška vedená panem

$křiběákem ohledně výzramu star|ých odrud ovoce pro krajinu i zahrady. Na akci bude

aajištěno drobné občerstvení (káva, Paj, nealko).

Hlasovalo 8 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Bylo přijato usneseníč 4l4

K bodu 6

Odborná přednáška v terénu okolo přírodní památky řeky Morávky se z důvodu nevhodného
počasí přesouvá na čtvrtek 2l. záři od 16.00, sraz u Kačabaru. Budou použity stejné informační
plakáty se aněnou datu. Přednášku povede náš ělen Miroslav Skarka.

Hlasovalo 8 pro, 0 proti, 0 se zdrželo

By,lo přijato usnesení č.4/5



K bodu 7

V rámci diskuze jsme se zabývali několika zajímavý
křídlatky a netýkavky, Jelikož se jedná o tzv. invazivní d
vegetaci kolem břehů řeky Morávky, je zapotŤebi opěto
v celém toku řeky. V minulosti proběhla jednorázová ak
žádná. Komise pro ŽP žádá Radu obce, aby mohla zjistit,
akci mohlo dojít, protože je nutná a velmi žádoucí, jeli
ýznamný tok evropského charakteru. Zároveň členka
aktuální možnosti a informace k této problematice.
hospodářství v naší obci. Rádi bychom občany info
článků v doberských listech o kvalitnějším a efektivněj
bych na budoucí jednání komise pozval pana Petra Kozla
zabývá, případně navrhl postup a řešení k této otázce.

K bodu 8

Příští jednání komise proběhne dne 21 . září od l7.00. Mí
jednrání komise v 18:30 hodin.

i tématy. První téma bylo ohledrrě
hy rostlin, které vytlačují přirozenou

tyto nežádoucí porosty likvidovat
. Bohužel od té doby neproběhla již

by do budoucna k takové podobrré
se zde jedná o přírodní památku a

Kiszová zjistí zkrajského úřadu
hým bodem bylo téma odpadového
vali formou přednášek, odborných

tŤizeni odpadu. Za tímto účelem
kteqý se touto problematikou aktivně

bude upřesněno. Předseda ukončil

Zapsal Tomáš Berka

předseda komise



snesení ze 4.jednání Kom

schvaluje

Program 4. jednání komise

bere na vědomí

Informace o založeni
Salamonem.

bere na vědomí

Informace o pruběhu akce
až2.7.2023 v areálu mult

bere na vědomí

Informace ohledně odborné
konanou dne 27. 6. 2023 od

bere na vědomí3/5

Informace o změně data

řeky Morávky na čtvrtek 21.

pro životní prostředí ze dne 15. 6.2023

životní prostředí konaného dne 15. 6.2023.

s ekologickou tématikou obce Dobrá členem Petrem

lešího trhu" pořádaný paní Kwaczkovou ve dnech 30. 6.

hřiště a rozdělení příslušných stanovišť.

o významu staqých odrud pro krajinu i zahtady,
:00 v sálu hasičské zbrojnice obce Dobrá.

člena Miroslava Skarky ohledně přírodní památky
od 16:00 u Kačabaru.

Zapsal Tomáš Berka

předseda komise


